
	  

	  

	  

Referat	  fra	  årsmøte	   Årsmøte	  i	  Norsk	  laikaklubb	  
Innkalling	  på	  hjemmeside	  og	  i	  
medlemsblad	  nr4-‐2013	  

Møteleder:	  Eirik	  Krogstad	  
Referent:	  Johan	  Slåtsveen	  

Møtedato:	  2.	  mars	  2014	  
	  

Sted:	  Gjøvik	   Tidspunkt:	  13.00	  

Antall	  stemmeberettigede:	  19	  (15	  stk	  på	  Gjøvik	  og	  4	  stk	  på	  telefon)	  
	  
SAKSLISTE	  
Sak	  nr.	   Beskrivelse	   Vedtak	  
1.14	   Åpning	   	  
2.14	   Valg	  av	  møteleder	  –	  Eirik	  Krogstad	  ble	  valgt	   	  
3.14	   Godkjenning	  av	  dagsorden	  -‐	  	  Godkjent	  uten	  bemerkninger	   	  
4.14	   Opptelling	  av	  stemmeberettigede	  –	  15	  stk	  på	  Gjøvik	  og	  4	  stk	  på	  

telefon.	  Sum	  19	  stemmeberettigede	  
	  

5.14	   Årsberetninger	  
-‐ Styrets	  årsberetning	  
-‐ Bemerkning	  om	  at	  den	  var	  noe	  mangelfull,	  da	  styret	  har	  

behandlet	  flere	  saker	  i	  tillegg	  til	  allsidighetsprøver	  og	  	  
Laikaklubbens	  tilknytning	  til	  NEKF.	  –	  Det	  ble	  bedt	  om	  at	  
alle	  saker	  refereres	  og	  legges	  ut	  på	  hjemmesida,	  men	  
personene	  anonymiseres.	  

-‐ Medlemsservice	  -‐	  Godkjent	  
-‐ Avlsutvalget	  –	  Årsberetning	  for	  vest/REL	  	  ble	  godkjent.	  

Årsberetning	  for	  østlaika	  er	  ikke	  mottatt,	  men	  legges	  ut	  på	  
hjemmesiden	  når	  den	  mottas	  

-‐ Arrangementskomiteen	  -‐	  Godkjent	  

	  

6.14	   Økonomi	  
-‐ Regnskap	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Godkjent	  
-‐ Revisors	  beretning	  –	  Godkjent	  
-‐ Kontingent	  2014	  	  	  	  	  -‐	  	  Vedtatt	  å	  øke	  kontingenten	  fra	  300,-‐	  

til	  350,-‐	  pr	  år	  

	  
	  

7.14	   Årsmøtets	  beslutning	  i	  	  sak	  nr.	  6.14	  –	  Vedtak	  om	  å	  øke	  
kontingenten	  til	  350,-‐	  pr	  år	  

Vedtatt	  

8.14	   NEKF	  
-‐ Rapport	  fra	  arbeidsgruppe	  ble	  lest	  opp	  og	  presentert	  til	  

diskusjon	  
-‐ Styrets	  innstilling	  –	  notatet	  legges	  frem	  til	  diskusjon.	  
-‐ Ord	  til	  saken-‐	  Her	  ble	  det	  en	  engasjerende	  debatt	  med	  

mange	  innlegg.	  	  
-‐ har	  gruppen	  kartlagt	  hva	  konsekvensene	  er	  for	  laikaeiere	  

som	  ikke	  bor	  på	  indre	  Østland?	  	  
-‐ 	  Klubber	  kan	  sette	  begrensninger	  på	  deltagelse.	  	  
-‐ 	  Få	  dommere	  som	  dømmer	  kan	  få	  stor	  innvirkning	  på	  

fremtidig	  avl	  ved	  premieringer.	  	  
-‐ 	  Laikaklubben	  kan	  bli	  for	  små	  til	  å	  utdanne	  et	  

dommerapparat.	  	  

	  



-‐ Særutstillinger	  kan	  sette	  begrensninger	  i	  hunderaser.	  	  
-‐ 	  skepsis	  til	  at	  dommere	  dropper	  laikaene	  pga	  få	  individer	  

ved	  dommerutdanning.	  	  
-‐ etterlysning	  av	  en	  plan	  for	  dommerutdanning	  ved	  en	  

eventuell	  løsrivelse	  fra	  NEKF.	  	  
-‐ lettere	  å	  få	  igjennom	  prøver	  gjennom	  NEKF	  ved	  dialog.	  	  
-‐ se	  mot	  Sverige	  der	  de	  arbeider	  for	  å	  få	  godkjent	  prøver	  på	  

en	  og	  en	  viltart.	  	  
-‐ Det	  ble	  påpekt	  at	  NEKF	  ønsker	  dialog	  og	  samarbeid,	  mens	  

det	  på	  årsmøte	  diskuteres	  om	  å	  forlate	  NEKF.	  
-‐ Det	  kom	  spørsmål	  om	  redegjørelse	  for	  ordlyd	  i	  referat	  av	  

28.8.2013	  fra	  forbundstyremøte	  i	  NEKF:	  
"	  FS	  har	  utfordringer	  omkring	  Avlsutvalget	  for	  Laikarasene,	  
organisatorisk	  og	  omkring	  utadvendt	  agering	  av	  
medlemmer	  av	  utvalget."	  
Formann	  svarte	  at	  det	  var	  kommet	  inn	  saker	  mot	  de,	  men	  
at	  han	  hadde	  fått	  en	  skriftlig	  beklagelse	  på	  mail	  fra	  NEKF.	  	  
	  

9.14	   Årsmøtets	  beslutning	  i	  sak	  nr.	  8.14	  	  
–	  Vedtak:	  Alle	  allsidighetsprøvene	  våre	  sendes	  ut	  til	  våre	  betalende	  
medlemmer	  med	  et	  spørreskjema	  der	  de	  bes	  om	  å	  gradere	  hvilke	  
viltarter	  som	  medlemmene	  ønsker	  å	  	  prøve	  sin	  hund	  for.	  
Spørreskjema	  legges	  frem	  for	  styret	  på	  styremøte	  i	  mai	  før	  det	  
sendes	  ut.	  
-‐	  Ragnar	  Aspholm	  og	  Johan	  Slåtsveen	  ble	  valgt	  som	  
kontaktpersoner	  mellom	  Norsk	  laikaklubb	  og	  NEKF.	  De	  skal	  arbeide	  
for	  et	  best	  mulig	  samarbeid,	  og	  for	  å	  fremme	  muligheten	  av	  å	  få	  
godkjent	  allsidighetsprøvene	  gjennom	  NEKF.	  

	  

10.14	   Allsidighetsprøver	  
	  

-‐ Ord	  til	  saken.	  –	  Allsidighetsprøvene	  har	  vært	  lagt	  ut	  til	  2	  
høringer.	  	  

-‐ de	  er	  revidert	  i	  henhold	  til	  innkomne	  merknader	  og	  
dommermøte	  på	  samling	  ved	  Gjøvik.	  	  

-‐ kun	  2	  merknader	  innkommet	  ved	  2.	  høring.	  	  
	  

-‐ Styrets	  innstilling	  –	  Allsidighetsprøvene	  foreslås	  godkjent.	  

	  

11.14	   Årsmøtets	  beslutning	  i	  sak	  nr.	  10.14	  	  
–	  Vedtak:	  Allsidighetsprøvene	  slik	  de	  foreligger	  nå,	  er	  vårt	  
utgangspunkt	  for	  samtaler	  med	  NEKF.	  	  

Vedtatt	  

12.14	   Avlsstrategier	  /	  avlskriterier	  
-‐ Avlsutvalget	  ber	  om	  utsettelse	  av	  dette	  punktet,	  og	  ber	  om	  	  	  

årsmøtets	  godkjennelse	  til	  en	  utsettelse	  til	  1.	  juli	  2014	  
grunnet	  stort	  arbeidspress	  privat.	  
Forslag:	  Å	  legge	  ut	  strategier	  /	  avlskriterier	  til	  høring	  på	  
hjemmesiden,	  med	  1	  mnd.	  høringsfrist.	  
	  
-‐Ord	  til	  saken:	  	  Vi	  bør	  arbeide	  for	  å	  beholde	  laikaen	  slik	  
den	  er	  i	  dag.	  
-‐	  må	  se	  på	  avl	  sammen	  med	  våre	  naboland.	  
	  –	  arbeidet	  sammenfattes	  med	  nytt	  avlsutvalg.	  	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



–	  lage	  en	  strategi	  i	  samsvar	  med	  godkjente	  prøver.	  	  
	  

13.14	   Årsmøtets	  beslutning	  i	  sak	  12.14:	  Avlsstrategi	  	  må	  utarbeides	  i	  
samsvar	  med	  NEKF	  og	  vedtas	  på	  årsmøte.	  	  

Vedtatt	  

14.14	   Innkomne	  saker:	  
• Forslag	  om	  at	  allsidighetsprøvene	  skal	  saksbehandles	  av	  

styret.	  	  -‐Sak	  utgår	  da	  årsmøtet	  har	  diskutert	  
allsidighetsprøvene	  i	  sak	  10.14.	  
	  

• Forslag	  om	  at	  laikaklubben	  skal	  arbeide	  for	  at	  våre	  
allsidighetsprøver	  blir	  akseptert	  som	  verdifulle	  for	  
avlsarbeidet	  i	  Norden.	  –	  Norsk	  Laikaklubb	  skal	  arbeide	  for	  
at	  allsidighetsprøvene	  blir	  godkjente	  prøver	  som	  
aksepteres	  over	  landegrensene.	  	  

• Organisasjonsstruktur	  og	  etikk.	  –	  årsmøtet	  er	  enig	  i	  at	  
medlemmene	  må	  få	  info	  i	  form	  av	  offentliggjøring	  av	  
sakslister	  og	  referater,	  personer	  anonymiseres.	  –Objektiv	  
info	  må	  ut.	  –	  alle	  må	  tenke	  over	  hva	  som	  sies	  og	  skrives	  i	  
det	  offentlige	  rom.	  
–	  bruk	  av	  laika	  til	  jakt	  på	  alle	  våre	  lovlige	  viltarter	  må	  
aksepteres	  	  

-‐ vi	  må	  jobbe	  for	  etiske	  prøveregler.	  	  
-‐ Forslagsstillers	  henstilling:	  Alle	  i	  klubben	  oppfordres	  til	  å	  se	  

fremover	  og	  arbeide	  for	  en	  felles	  sak,	  nemlig	  å	  bevare	  og	  
videreutvikle	  laikarasene.	  

	  
	  
Sak	  trekkes	  av	  
forslagstiller	  
	  
	  
	  
	  
Vedtatt	  
	  
	  
	  
	  
	  
Enighet	  om	  
dialog	  og	  
samarbeid	  

15.14	   Vedtektsendring,	  vedtak	  om	  endring	  av	  tidspunkt	  for	  innsending	  av	  
saker	  til	  årsmøtet:	  Vedtektene	  endres	  til:	  Forslag	  og	  øvrige	  saker	  
som	  styret	  fremlegger	  til	  årsmøtet.	  Melding	  av	  sådant	  forslag	  
skal	  være	  skriftlig	  og	  ha	  innkommet	  til	  styret	  innen	  tidsfristen	  gitt	  
i	  årsmøteinnkallingen.	  
	  
Navnet	  Laika	  klubb	  Norge	  endres	  til	  Norsk	  laikaklubb.	  

Vedtatt	  

16.14	   Presentasjon	  valg	  
-‐ Valgkomiteens	  innstilling:	  

	  
• Leder:	  Eirik	  Krogstad	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gjenvalgt	  for	  1	  år	  	  
• Nestleder:	  Knut	  Arild	  Breda	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gjenvalgt	  for	  2	  år	  
• Styremedlem:	  Arild-‐Bjørn	  Solvang	  	  	  gjenvalgt	  for	  2	  år	  
• Styremedlem:	  Arnt	  Åge	  Skreå	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gjenvalgt	  for	  2	  år	  
• Styremedlem:	  Morten	  Nesheim	  	  	  	  	  	  	  valgt	  for	  1	  år	  
• Styremedlem:	  Steinar	  Kalsveen	  	  	  	  	  	  	  	  valgt	  for	  1	  år	  
• Varamedlem:	  Henrik	  Dedorsson	  	  	  	  	  	  ikke	  på	  valg	  
• Varamedlem:	  Johan	  Slåtsveen	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  valgt	  for	  2	  år	  
• Sekretær:	  	  	  	  	  	  	  	  Johan	  Slåtsveen	  	  	  	  	  	  	  	  	  deltar	  på	  styremøter	  i	  

form	  av	  sekretær	  uten	  stemmerett	  dersom	  styret	  møter	  
fulltallig.	  

• Revisor:	  	  Kjetil	  Stensæter	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  valgt	  for	  1	  år	  
• Vararevisor:	  Jolanda	  de	  Haas	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ikke	  på	  valg	  
• Valgkomite:	  	  Kjetil	  Storbråten	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gjenvalgt	  1	  år	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ariel	  Thorkildsen	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ikke	  på	  valg	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Jon	  Petter	  Bergsrud	  	  	  	  	  ikke	  på	  valg	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  



	  

Vi	  bekrefter	  herved	  at	  opplysningene	  gjengitt	  i	  referatet	  ovenfor	  er	  korrekte,	  og	  at	  de	  er	  i	  samsvar	  
med	  årsmøtets	  ønsker	  og	  vedtak.	  
Sted	  og	  dato:	   Sted	  og	  dato:	  

	  
Underskrift	   Underskrift	  

	  
	  
	  
	  
	  

Torunn	  Piro	  berg	   Kjetil	  Storbråten	  
	  

	   	  
17.14	   Valg	  –	  Valgkomiteens	  innstilling	  vedtatt	   Vedtatt	  	  
18.14	   Oppsummering	  –	  Leder	  og	  ordstyrer	  takket	  for	  et	  godt	  fremmøte	  

og	  saklige	  og	  engasjerende	  diskusjoner	  og	  ønsket	  alle	  vel	  hjem.	  
	  


